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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Felix ”Örnen” Hörnfeldt
Vice ordförande SNF Simon Franklin

Ordförande Foc Jonas Bohlin
Ordförande FARM Marcus Möller

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:09!

§2 Val av justerare Jonas Bohlin väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mikael har skickat några standardmejl.
Gabriel har suttit i telefonkö i två timmar för att prata med banken i 2 minuter.
De skall ringa tillbaka.
Hugo har fixat ett nyhetsbrev som går till Nollan under mottagningen. Han
hoppas att detta kan vara ett permanent inslag på mottagningen.
Putt har hållit i ett stormöte med tillhörande storteambuildning samt pratat
med Nikola Markovic om utökningen av Focus.
Erik har läst en massa mail samt haft ett möte Weidow tillsammans med några
andra från styret.
Victor har antecknat på några möten och skrivit rent.

§4.2 DP Mottagningen har börjat för DP nu. De har druckit öl i 4 timmar på provhäfvet.

§4.3 F6 Första dagen gick smidigt för F6. Just nu så förbereder de välkommen till
mörkret och har sålt alla biljetter.

§4.4 FnollK Mottagningen har börjat även för FnollK. Allt har gått bra. Just nu är det
lugnt och skönt.

§4.5 SNF SNF har börjat kolla på SSNFF men vet inte riktigt vad som behöver göras
eller vem som skall göra det.

§4.6 Foc Foc har planerat sin del av mottagningen.

§4.7 FARM Väskorna som FARM beställde har kommit.
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§5 Renovering/utbyggnad
av Focus

Putt har mejlat med Nikola Markovic om utbyggnaden och renoveringen av
Focus. Vi skall få ta över teknisk services lokaler. Detta skall vara klart till
2023. Högskolan vill ha 4 representanter från oss som de kan diskutera med.
Gruppen kommer bestå av Putt, Mikael, Gustav Nilsson från DP samt en fjärde
student som gärna får gå TM.
Nikola är inte förtjust i kommittérummen och vill göra om dem till studieplat-
ser efter renoveringen. Kommittéerna skall istället få glasrum liknande dem i
kemihuset. Mötet är inte positiva till den ändringen. Putt ber kommittéerna
fundera varför de är viktiga och bra som de är nu.
Frågan ställs om det är tanken att väggen skall rivas mellan den nuvarande
lokalen och den nya delen. Putt svarar att det har varit på tal. Sanna frågar
hur många fler skulle få vara på Focus om väggen rivs. Jonas gissar på 40.
Än så länge så har det inte bokats in något möte mellan representanterna och
högskolan. När gruppen är färdigställd så skall det bokas in ett möte med Tord
Claeson.

§6 Piff och Puff accesser Piff och Puff har bett att få access in till buren för att kunna lämna ut grillen
på ett smidigare sätt. Victor frågar mötet vad de tycker om det och mötet
svarar att det är en bra idé. Mötet går till beslut i frågan.
Beslut: Att ge Piff och Puff access till skyddsrummet samt buren.

§7 Möteslokal Det tas upp att man får ha möte med sin kommitté i styretrummet om man vill.
Lunch tiderna är redan rätt så uppbokade dock då DP har måndagar, FnollK
tisdagar, GU-fysik onsdagar och vi torsdagar. Det påpekas att man även kan
vara i Rödarummet. Man kan lägga stående bokningar för hela året.

§8 Porslin Det finns en sida för att hyra ut porslinet nu på F-tek. Mikael har skrivit
ihop ett avtal men frågar mötet om åsikter på innehållet. Enligt det som står
nu så är det gratis att hyra för sektionsmedlemmar samt ingen kostnad för
normalslitage. Folk utanför sektionen kontaktar F6 som sedan kommer fram
till ett rimligt pris. F6 har hand om all uthyrning.

§9 Ändring av
arbetsbeskrivningarna

Det står fortfarande att sektionsordförande kallar till sektionsmöte i arbetsbe-
skrivningarna. Det är dumt när det inte vart så på några år. Erik frågar om vi
kan stryka det. Mötet går till beslut i frågan.
Beslut: Att under punkt 3.1 i arbetsbeskrivningarna ta bort att sektionsord-
förande skall sammankalla sektionen till sektionsmöten.

§10 Övriga frågor

§10.1 FIF FIF har vart på ett möte och vill vara med i SAIF. Det kostar 600 kr per år
men de kommer även få bidrag från dem. De har räknat på det och tror att de
kommer gå att plus. För att vara med så kommer de behöva skicka in delta-
garlista för sina arrangemang vilket kommer kräva samtycke från deltagarna.
Det finns redan idrottsföreningar som är med på andra sektioner. SAIF har
krav på att föreningars stadgar följer vissa regler och eftersom FIF är en del
av sektionen så är det hela sektionens stadgar som skall följa dessa. Erik skall
läsa deras krav.

§10.2 Gasque-tavla GasqueK har frågat om vi vill byta tavla på Gasquen. Jonas säger att Dragos
saknar sin DP-ring vilket vi skulle kunna passa på att fixa. Sanna säger att vi
kan snygga till hela tavlan.

§10.3 Kaffeäskning Det har kommit in en äskning från Ludvig om att köpa in en kaffemaskin till
sektionen. Denna skulle kosta 7387 kr. Anledningen för äskningen är att enligt
äskaren så är de bryggarna som finns idag dåliga och går sönder ofta. Den nya
maskinen skulle vara både mer slittålig samt brygga bättre kaffe.
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Gabriel säger att det känns som något skulle gå sönder fort. Ingen på mötet
tycker att det låter som ett bra köp.
Beslut: Att neka äskningen för en ny kaffemaskin till sektionen.

§10.4 Pengar från F-fonden Gabriel berättar att pengarna från fonden kommer komma imorgon.

§11 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 12:38!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Jonas Bohlin
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Äska pengar till Bättre kaffe på focus Ludvig

Äska pengar till
Bättre kaffe på focus

Ludvig
ludnor@student.chalmers.se

Anledning till äskandet
Allt för länge har du bjudits på rötet kaffe i ännu sämmre bryggare på focus. De 3 bryggare som står
på focus idag är fula, tar orimligt mycket plats, tar lång tid att brygga kaffe, hänger knappt ihop och
till råga på allt smakar kaffet på den bästa av dagar kattpiss och innehåller ofta kaffesump. En minst
sagt medelmåttigt betyg. För att underlätta underhållet av kaffemaskinerna och se till att vi, folket,
dom stackars fysikteknologerna kan brygga en dryck som kan påstås vara kaffe borde vi investera i
en bra bryggare som ersätter de 3 som finns idag. En dubbel moccamaster för att vara exakt. Kaffet
blir godare, går snabbare att brygga och maskinen är mer slittålig. På sikt skulle det förmodligen vara
miljövänligare och billigare än att var tredje månad köpa biltemas billigaste bryggare som håller ett
halvår. https://www.elon.se/moccamaster-professional-double

Summa att äska
På grund av det jag/vi skrev ovan vill jag/vi äska 7387 SEK till detta ändamål.
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